

TABLE OF CONTENTS

目 录

Understanding of Theory and Experiments in Support Vector Machine Classification

(支持向量机分类理论中的几个细节理解及实验)

F. F. DU, L. C. XIONG.....163

Talent Information Flow Analysis System Based on Big Data

(基于大数据的人才信息流向分析系统)

Z. SUI, J. CAO, L. W. WANG.....176

Empirical Study on New Cases of COVID-19 in Italy Based on Nonlinear Polynomial

Fitting Function

(基于非线性多项式拟合函数的意大利新冠疫情新增病例的分析)

A. N. WANG, Z. H. TANG, J. X. HUANG, H. Q. YAN.....183

Research on TCM Intervention Technology for Obesity Based on BMI Grading

(基于 BMI 分级的肥胖中医药干预技术研究)

L. MA, F. LIN, Z. Y. ZHOU, Y. T. JIN, D. XIE.....192

Study on the Medication Rule of Traditional Chinese Medicine in Treating Yin Jaundice

Syndrome Based on Machine Learning

(基于机器学习的中医治疗阴黄证用药规律研究)

Y. PENG, F. LIN, Y. Q. LIU, X. CAI, D. XIE, F. YANG.....201

An Analysis of Plate Linkage Based on Chinese A-Share Market

(我国股票市场的实证性板块联动分析)

H. YIN.....209

Research on the Textual Measurement of Electronic File in Public Security

Cases—Taking Telecommunication Fraud Cases as an Example

(公安案件电子卷宗文本计量研究——以电信诈骗案件为例)

J. W. LU, C. TIAN, B. W. LI, J. Y. SHEN, J. W. HU, L. GUAN.....221